
Referat FAU møte 7, torsdag 5. juni 

Sted: Malmheim skole, 2.etg 

Tilstede: Kjetil, Unni, Ane, Bjørg Elen, May Brit, Cecilie, Linda og Dagny 

 Saker Hvem 

1 Gjennomgang av referat 
Ad sommeravslutning for 7.klasse – riktig skal være at skolen dekker 100 kr per 
elev og ikke per person.  
Referat er godkjent.  

Unni 

2 Oppfølgingssaker 

• Låste dører; Skolen synes det fungerer greit med låste dører og ønsker å 
fortsette med det. Det gir muligheter for skolen å ha flere vakter ute der det 
er flest elever.  

• Leksehjelp; ordningen endres fra høsten 2025 til å være for de større 
elevene, fra 5 – 7.klasse. Det vil også bli slik at foresatte må melde elevene 
på ordningen. For de elevene som tar buss, kan det bli noe utfordrende. De 
må ordne skyss hjem fra skolen selv.  

• Problemstilling ang. CB; skolen har ikke drøftet problemstillingen i 
personalet enda. Det gjøres forskjellig på de ulike trinnene, noen har mer 
lekser på CB enn andre. Kan det f.eks være lekser på CB bestemte dager, slik 
at den ikke trenger å være med i sekken hjem hver dag?  
Evt mulighet for å ha den liggende på skolen hvis det blir utfordringer i 
hjemmet av å ha den med. Her bør lærerne være åpne for å se på 
eventuelle løsninger. Saken vil bli tatt opp med personalet til høsten 2025.  

• Beredskap, er dette tatt videre med personalet? Øvelse?  
Etter en trafikkulykke på skoleveien, hvor bussen ble forsinket til skolen, ble 
beredskap rundt dette drøftet i personalet. De drøftet ulike scenarioer som 
kan opptå og eventuelle løsninger rundt dette. Så langt det lar seg gjøre, vil 
skolen prøve å få en lærer ut til trafikkstedet og bussen, for å trygge 
elevene som er på. 

Kjetil 
Alle 

3 Info fra skolen 

• Prosjekter skolen deltar i (forsknings- og elevprosjekter) 
- Elever fra 6. og 7.klasse deltok på Tinestafetten 2025 i mai.  
- Mellomtrinnet deltok på Sandneslekene.  

• Personell; Det er utlyst en lærerstilling for skoleåret 2025/2026.  

• Elevmiljø; Det tas jevnlig klassetrivselsundersøkelse i klassene og det jobbes 
med ulike utfordringer i de ulike klassene. Skolen har fokus på arbeid med 
sosialt samspill for å skape et positivt og trygt skolemiljø. Skolen skal ha 
flere sosiale dager i juni med fellestur, aktivitetsdag og dyredag.  

• Elevrådsmøte; skolen har hatt befaring med representanter fra kommunen 
ang. uteområdet. Stor «trekant» på andre siden av ziplinen kan bygges ut. 
Elevene ønsker et stort «alt i ett» lekestativ med sklie, spindelnett og/eller 
trampoline i bakken. Ønske om ballvegg blir tatt videre, da det finnes 
kommunale tegninger for dette på sløyd- veggen.  

• SFO; Stort kull som begynner i første klasse og SFO høsten 2025. Mulig 
skolen må øke personell til høsten.  

Kjetil 



4 Saker FAU ønsker å ta opp med skolen  

• Felles skoleavslutning; Onsdag 18.juni kl. 17.30 – 19.  Det blir utstillinger 
inne på skolen. Salg av pølser, kake og kaffe til inntekt for FAU. Alle tar med 
egen drikke. Husk klær etter vær, da det foregår ute! Det avsluttes med 
vannballongkamp mellom 7.klasse og lærerne.  
FAU trenger 2 kaker per klasse. Hver enkelt tar ansvar for å høre hvem som 
kan bidra av foresatte. Linda ordner med innkjøp av pølser m/tilbehør.  

• Avklaring av nye FAU-medlemmer;  
- Ny representant for 1.klasse kommer inn.  
- Kommer det inn ny for Cecilie for neste års 3.klasse? 
- Kommer det inn ny for May Brit for neste års 7.klasse?  

Cecilie og May Brit avklarer med klassene.   

Unni 

5 Evaluering 17 .mai 

• Høyttaler- og lydanlegg fungerte godt i år.  

• Det kan være en idè å dele ut tekst på Julebygdsangen, for å få flere med på 
synging.  

• Kjetil savnet en dialog i forkant med konferansier for å bli enige om evt. 
avklaringer. Han ønsker også at foreldrerepresentanter som skal gå i toget 
med klassene møter 09.45 for å bidra med å finne faner og hjelpe til med 
nødvendige forberedelser/klargjøringer av utstyr som skal på plass.  

• Elevene ønsker at skolen går rett bak korpset og barnehagen til slutt. Mulig 
dette kan bidra til mer synging blant klassene. Burde vi hatt en premie til 
den klassen som viser best innsats?  

• Oppstilling i sirkelen etter togets slutt – dette ble ikke i gjort i år, noe flere 
savnet. Burde elevene stått klassevis bak fanen for trinnet? 

• Kjekt med aktiviteter på fotballbanen. Ad spikerslag – få barn som ville 
prøve seg. Det ble for vanskelig for de minste fra bhg og 1- 4.trinn – handlet 
kun om å gjennomføre. Til neste år bør det være kortere/tynnere spiker og 
mindre hammer til de. Burde også hatt en liten trøstepremie til de minste 
for vel gjennomført innsats.   

• Hvordan kan vi få til en bedre kommunikasjon mellom FAU og 17.mai 
komiteen? Bør vi ha en egen 17.mai kontakt fra FAU med i komiteen? Vi bør 
ha en felles evaluering hvert år i etterkant.  

• Hvordan blir overskuddsfordeling/godtgjøring mellom FAU/idrettslag?  

Alle 

6 Eventuelt  

• Sykkel til skolearrangement; Skolen ønsker at alle på mellomtrinnet skal 
kunne sykle og ha tilgang til sykkel, da det gir større muligheter for å dra på 
utflukter. FAU støtter dette, samtidig må en se på løsninger for de som av 
ulike grunner ikke har mulighet for det. Kan det være mulig å låne sykkel fra 
skolen eller andre elever?  
Elevene må også gis mulighet for sykkelopplæring. Burde de tatt 
«sykkelsertifikatet» for å ferdes i trafikken?  Kan de få sykkelopplæring på 
sykkelbanen på Smeaheia?  

 

7 FAU-del av møtet  

 FAU-økonomi Linda 



 7. klassefest – May Brit og 6.klasse har ansvar for organisering. May Brit har 
kontroll, hun handler inn mat/drikke og fordeler oppgaver i foreldregruppa. De skal 
lage taco til alle, servere og rydde på kjøkkenet etterpå.  

Unni 
/May 
Brit 

8 Neste skoleår 2025/2026 

• FAU må skape bedre rutiner for å sikre/ta vare på informasjon om 
planlegging, organisering og innkjøp til de ulike arrangementene hvert 
klassetrinn er ansvarlig for ila skoleåret. Dette vil gjøre arbeidet lettere for 
de trinnene som kommer etterpå.  

• Skolebussordning, når skal neste anbud ut? FAU ønsker å snu ruten hvert 
halvår. Dette ønske MÅ spesifiseres tydelig i utlysning av anbud. Her må 
rektor Kjetil være på! 

 

Alle 

 

 

Ref. Dagny 


